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Koosolekut juhatas majanduskomisjoni esimees: Kaido Põdersoo 
Protokollis: volikogu metoodik Kadri Linamägi 

Osalesid: 
Majanduskomisjonist: Kaido Põdersoo, Tiina Maibach-Laugmaa, Ulvi Viilvere, Külli Suvi ja 
Karmen Kukk 
Vallakodanikukomisjonist: Karmen Kukk, Jüri Köster, Evelyn Kuiv ja Ülle Talv 

Puudusid: 
Majanduskomisjonist: Elviire Villa, Priit Raidvee, Enn Tumm ja Virve Tamm 
Vallakodanikukomisjonist: Merike Veemaa, Juta Mäesepp, Helgi Säär ja Koit Prants 

Osalesid vallavanem Aare Olgo, arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kukk, majandusspetsialist 
Tiit Sangla ja kutsutud Alpter Grupi esindaja Alar Parv. 

Päevakord: 
1. Alpter Grupp; 
2. Laeva valla arengukava 2012-2025 muutmine; 
3. Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2017-2021; 
4. Eelarve täitmine; 
5. Kalmistu värava ehitamine. 

1. Alpter Grupp 
Aare Olgo: Alpter Grupp OÜ esitas Laeva Vallavalitsusele ettepaneku loobuda rendilepingus 
kehtestatud renditasu maksmisest (aastas 8000 eurot) esialgu vähemalt üheks aastaks. 
Alar Parv: Alates 2015 hakkasid kehtima uued nõuded teedeehituses kasutatavatele 
materjalidele. Lõhmuse karjääris kaevandatav materjal on aga suure savi sisaldusega ja ei sobi 
teeehitusel kasutamiseks. Proovime leida antud materjalile uut kasutamise võimalust. 
Seoses sellega soovime rendimakse peatamist üheks aastaks. Maavara maksu maksame edasi. 
Kui me mingit kompromissi ei saavuta, tuleb meil oma tegevus lõpetada. 
Vajalik on vastu võtta mõlemale poolele sobiv otsus. 
Kaido Põdersoo: Pooldame kompromissi leidmist aga konkreetset summat hetkel ei pane ja 
suuname volikogule otsustamiseks. 



2. Laeva valla arengukava 2012-2025 muutmine 
Kadi Kukk: Kooli pooli tuli ettepanek rahasid ümber jagada (üldsumma jääb samaks). 
Karmen Kukk: Juhin tähelepanu, et punkt 2.4.2 on pindala numbris komaviga ja 2.5.2 
põhikooli tabelis on 2014/2015 laste arv puudu. 
Ülle Talv: Kas kergliiklustee tuleb? 
Kadi Kukk: Arengukavas on tegevus sees. 
Tiina Maibach-Laugmaa: Siniküla vee probleem. 
Kadi Kukk: Soovime Siniküla Emajõe Veevärgile üle anda. Sõltub, kas saadakse rahasid, et 
süsteem välja ehitada. 
Tiina Maibach-Laugmaa: See veevärk on kummaline vallas. 
Kadi Kukk: Meil ei ole valikut. Me ei saa Emajõe Veevärki sundida asju üle võtma. 
Arutati ja otsustati suunata volikokku. 

3. Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2017-2021 
Ulvi Viilvere: Samad muudatused mis arengukavas. 
Arutati ja otsustati suunata volikokku. 

4. Eelarve täitmine 
Karmen Kukk: Kasside püüdmise summa on suur. 
Ulvi Viilvere: See on kallis teenus. 
Karmen Kukk: Tervishoid - kuhu see raha on kulunud? 
Ulvi Viilvere: Põranda remont hambaarsti kabinetis. 
Ülle Talv: Perearst käib nii harva (üks kord nädalas), et varsti pole teda vaja. 

5. Kalmistu värava ehitamine 
Karmen Kukk: Mis võimalused meil on? 
Ulvi Viilvere: Eelmisel koosolekul arutati, et remont toimub siis kui muinsuskaitse rahastab. 
Karmen Kukk: Kas on põhjendatud miks neid vaja on? 
Kadi Kukk: Et oleks ilusam. 
Karmen Kukk: Meil pole aedagi ümber. 
Külli Suvi: Pöörduks vaimuliku poole ja küsiks mida tema arvab. 
Karmen Kukk: Kuna esialgset asja pole säilinud, siis ei ole värvaid vaja. 
Ülle Talv: Teen ettepaneku Luhametsaga antud teemal konsulteerida. 
Karmen Kukk: Teen ettepaneku, et leida arhiivist algsete värvate pilt ja siis arutame uuesti. 

Kaido Põdersoo 
Majanduskomisjoni esimees 

Karmen Kukk 
Vallakodanikukomisjoni esimees 


